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Notification Type:
Certification Type:

Notification

Company Identification

Product Identification

Hazard Involved

What To Do
Usage should be immediately discontinued and returned to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their its suppliers. / L'utilisation 
doit être immédiatement abandonnée et retournée au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants devraient cesser les ventes et les stocks de retour à leurs fournisseurs.

Counterfeit Intertek Certification Certificate / 
Certificat de certification Intertek de contrefaçon

Intertek Authorization to Mark Document

Public Notice ID:

For counterfeit Authorization to Mark (ATM) Document for Vari-Lite LLC, Issued Date: 15-Jun-2022, with Applicant Name: Vari-Lite LLC and Brand Name: Strand and counterfeit 
document/control  cETLus Certification Mark reference number 5017310, that shows redacted Manufacturer information, Document example on Page 2.

Pour un document d'autorisation de marquage (ATM) contrefait pour Vari-Lite LLC, date(s) d'émission : 15 juin 2022, avec le nom du demandeur : Vari-Lite LLC et le nom de marque : Strand & 
Vari-Lite et un document/contrôle contrefait cETLus Numéro de référence de la marque de certification 5017310, qui montre les informations expurgées du fabricant, exemple de document à 
la page 2.

Counterfeiting / Contrefaçon
Not Intertek Certified

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com

Not certified by Intertek./ Non certifié par Intertek.

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been made aware of counterfeit Intertek certificates in the marketplace as identified below claiming products are Intertek 
Certified.  / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été informés de la contrefaçon de certificats Intertek sur le marché comme indiqué ci-
dessous les produits de revendication sont certifiés Intertek. 

Vari-Lite LLC
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